
	
Styrelsemöte	VNV	söndagen	den	4	december	kl.	10-12	hemma	hos	
Yngve	i	Tega.		
	
Styrelseprotokoll	
Närvarande:	Yngve	Melin,	Lars-Olov	Larsson,	Sylve	Sahlström,	Molly	Thörnqvist,	Gunilla	Lindström,		
Madelene	Wadstrand	och	Hillevi	Bohlin.	
	

1. Yngve	önskade	alla	välkomna.		
	

2. Föregående	protokoll	godkändes(Den	undertecknade	varianten	fick	kassören,	för	att	lämna	
till	banken,	bland	annat	för	att	ge	Madeleine	tillgång	till	vårt	bankkonto).	
	

3. Avsiktsförklaringen	och	arbetet	i	interimsstyrelsen	för	vattenregleringen,	Yngve	läste	upp	
detta	från	förra	protokollet.	Förklara	att	Starfors	och	Molnebo	hade	godkänt	en	
avsiktsförklaring	om	regleringen	som	går	i	två	steg	och	att	fortsatt	kontakt	med	alla	
markägare	och	fritidsboende	skulle	vara	klara	till	Jul.	
Samt	att	Interimsstyrelsen	skall	hålla	möte	den	12/12	-16.	
		

4. Resultat	från	nivåmätningarna,	Yngve	hade	fått	lite	siffror	från	Börje		
Maj	54möh,	vassbältet	är	lika	med	stängd	damm.	
Kom	lite	regn	54,2möh	sjönk	snabbt	igen	till	54möh.	
Juni	och	Juli	53,8möh	
Okt	53,8möh	verkligen	lite	vatten	nedströms	förhoppningsvis	att	det	fylls	på	nu	i	nov	dec.	
	

5. Arbetet	med	hemsidan,	Lars-Olov	beskrev	att	de	vill	ha	mer	feedback	av	medlemmarna		
Att	loggan	skall	ändras,	och	hur	skall	det	göras	med	tillgången	av	data	såsom	lösenord	och	
Börjes	nivådata	tex	behövs	det	fler	insatta?	
	

6. Medlemsfrågor,	Madeleine	skall	få	direkt	tillgång	till	inbetalningarna	på	kontot	för	att	ha	
möjlighet	att	revidera	sin	medlemslista.	
	

7. Kalenderplanering	för	2017,	Madeleine	ordnar	med	det.	
	
	

8. 	Nästa	möte	den	5/2	kl	1000	i	Bygdegården	(senare	bestämt	att	vara	hemma	hos	Erik	
Franzen).	

	
	
	
Vid	pennan	Hillevi	Bohlin		
	


